

**THE SENATE**

Friday, March 4, 1870

The **Speaker** took the chair at the usual hour.

Several petitions were read and received.

**COURT OF APPEAL BILL**

**Hon. Mr. McCully** moved an address for a copy of the report and remarks of the Chief Justice of New Brunswick, and the Bar of that Province on the subject of the proposed Bill to constitute a Court of Appeal, with the correspondence with judges or public functionaries.

**BAIE VERTE CANAL**

**Hon. Mr. Dickey** inquired whether the Government have taken any, and what, steps to ascertain the practicability and cost of the Baie Verte Canal.

**Hon. Mr. Campbell** had, since the question appeared on the paper, seen the Minister of Public Works, and had learned from his colleague that certain information was yet required before action would be warranted.

The House then adjourned until three o'clock, on Monday.

**LE SÉNAT**

Le vendredi 4 mars 1870

Le **Président** ouvre la séance à l'heure habituelle; plusieurs demandes sont présentées et reçues.

**LA COUR D'APPEL**

L'honorable **M. McCully** propose le dépôt du rapport et des observations du président de la Cour supérieure du Nouveau-Brunswick et du barreau de cette province relativement au projet de loi visant la création d'une Cour d'appel, ainsi que la correspondance des juges et autres dignitaires.

**LE CANAL DE LA BAIE VERTE**

L'honorable **M. Dickey** demande si le Gouvernement a étudié les possibilités d'exploitation du canal de la Baie Verte ainsi que le coût de ces travaux de construction; si oui, quelles mesures ont été prises?

L'honorable **M. Campbell** répond que puisque la question était inscrite à l'ordre du jour, il a consulté le ministre des Travaux publics qui l'a informé qu'avant d'entreprendre les travaux, il fallait obtenir plus de renseignements.

La séance est levée jusqu'à trois heures lundi.

---